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NYHEDSBREV 2024-3:                                                                                                                            REDAKTØREN                                                                                                                              

 

Kære læsere, I 2017 lovede jeg den tidligere redaktør at stå for en enkelt udgave, denne udgave er så 

blevet det 22. nummer af Nyhedsbrevet som jeg har redigeret, men det bliver så også det sidste nummer 

fra mig. Fra nytår overtager Susanne Reiff Petersen jobbet. Det har været spændende at stå for 

Nyhedsbrevet, mange har bidraget med indlæg ( - og nogen kunne måske godt have bidraget med lidt mere 

      ). 

Jeg har efterhånden haft en del frivillige opgaver i SGK, det har været spændende og givet mange gode 

oplevelser, men lysten til det frivillige arbejde er, må jeg indrømme, næsten væk nu, men jeg synes har 

gjort min ’’værnepligt’’ igennem årene. 

 Var formand for begynderklubben i 2013-17 med op til 70 begyndere og frivillige hjælpere hver mandag, 

hver mandag. Jeg var så heldig at Par3-banen netop var åbnet så nybegynderne kunne starte der og få en 

go’ oplevelse. Der var dengang kritik af der var en del hjælpere med, den har været der en del gange siden, 

men jeg vil påstå at det var og er med til at skabe nogle golfvenskaber der er vigtige for SGK. 

Fra 2014 til 2023 stod jeg for de årlige sponsormatcher efter et tidligere bestyrelsesmedlem sprang fra, 

mindes min første match hvor vi ventede over en halv time på at starte den efterfølgende spisning idet 

bestyrelsesmedlemmet manglede da vi skulle spise, men pludselig dukkede han så op med sin spillemakker, 

nyvasket efter et bad, duftende af aftershave og meddelte os, at nu skulle han og makkeren afsted ! - vi var 

målløse, inkl. cafebestyreren der havde holdt maden varm så længe ! 

Igennem årene har jeg også hjulpet til i div. sponsorudvalg, især da Flemming Skovlund var formand, han fik 

mange sponsorater til SGK dengang. 

Fra 2013 til slut 2023 stod den også på mere end 50 Company Days/ foreningsbesøg med deltagelse af op 

til 125 deltagere, i mange af dem fik jeg hjælp af seniorer (stor tak til dem) til at tage godt imod ikke-golfere 

på par3-banen, det var en fornøjelse at opleve hvordan ikke-golferne morede sig i nogle timer udi 

golfsporten.  

De foregående 2 år havde jeg fundet mailadresser direkte til ca. 125 formænd/kvinder for K-i-K på Sjælland 

og mailet ud til dem om et besøg på vores dejlige bane, det gav en hel del besøg som jeg stod for, og gav et 

ganske pænt resultat til vores klub. 

Så nu har jeg tilbage kun medlemsmødet med Ankerdal & Werge d. 28. november, og 

så fortsat seniorklubben, hvor jeg har været med i bestyrelsen siden 2008. 

Held og lykke til Susanne, jeg håber medlemmerne også støtter godt op omkring dit 

kommende arbejde med  Nyhedsbrevet, og jeg siger tak til alle der har budt ind til 

nyhedsbrevene, bl.a. de 4 formænd for SGK og ikke mindst Mads, tak Mads       . 

 

HUSK – Vi er der for hinanden – det er VORES klub !     

 Erik Kaaber   40 50 19 05  erik@sperling-kaaber.dk         

mailto:erik@sperling-kaaber.dk
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Formandens klumme:                                                                                                                       Per Klinggaard                   

 

Det bedste af golfsæsonen 2024 er nu bag os. Mange har sat grejet i vinterhi, mens vi fortsat er nogle, der 

kører på så længe vejret tillader det. 

Efter en meget våd start på sæsonen med svanebesøg på hul 1 har sæsonen 2024 budt på rigtig mange 

gode golfdage. Aktiviteten på vores herlige bane har været god – der er ved udgangen oktober spillet 

18.300 direkte bookede runder. Heraf er 13.391 runder spillet af medlemmer af Skovbo Golfklub, mens den 

resterende del er spillet af udefra kommende gæster. Hertil kommer så de runder, de er spillet som en del 

af turneringer og andre interne og eksterne arrangementer. Alt i alt kommer vi givet et godt stykke over 

20.000 runder i det forgangne år. 

Generelt er det mit indtryk, at trafikken på banen har været afviklet i god ro og orden – men selvfølgelig har 

det med et så højt antal runder været episoder, som vi gerne var foruden. Vi kan stadig blive bedre til at 

lukke igennem på en hensigtsmæssig måde og til at bruge de klokker, der er opsat på banen.  

Dette tidspunkt på året er også det tidspunkt, hvor man skal tage stilling til sit fortsatte medlemskab af 

klubben – og også i år er der en del, der har valgt at melde sig ud af klubben inden fristen den 31. oktober. 

Der er i alt 140, der har meldt sig ud – heraf 68 fuldtidsmedlemmer. En del har dog meldt sig ud grundet 

usikkerhed på, om helbredet og fysikken kan holde til endnu en golfsæson, og jeg håber derfor, at vi når 

sæsonstarten 2025 nærmer sig vil se en række genindmeldelser. Vores igangværende kampagner rettet 

mod eksisterende golfere har heldigvis allerede givet et vist resultat i form af nyindmeldelser som på 

nuværende tidspunkt kompenserer for ca. 20% af udmeldelserne. 

Også i den forgangne sæson har vi haft en klub, hvor der både er plads til dem, som ønsker et aktivt klubliv 

med høj aktivitet i klubber i klubben m.v. (klubafhængige) og til dem, som primært dyrker mindre 

netværker og er mindre interesserede i klubaktiviteterne (klubuafhængige). Det er en generel tendens i den 

danske golfverden, at andelen af klubuafhængige golfere er stigende, og den tendens gælder også for 

Skovbo Golfklub. Det er jeg og den øvrige bestyrelse naturligvis nødt til at tage hensyn til i de beslutninger, 

der skal træffes både forud for og hen gennem den kommende golfsæson. 

Selv om andelen af klubuafhængige spillere er stigende, er vi stadig i klubben dybt afhængige af, at der er 

en række (klubafhængige) medlemmer, som er villige til at yde en stor frivillig indsats. Var det ikke for alle 

jer frivillige, ville vores klub nok kunne fungere med lønnet indsats i stedet – men vi måtte i givet fald 

vænne os til et ganske andet prisniveau. Derfor skal der her mod årets slutning lyde en stor tak til alle jer, 

som har ydet et stykke frivilligt arbejde. Det er essentielt for klubbens overlevelse, og der vil også være 

behov for jeres indsats i de kommende år (og vi kunne sagtens bruge flere hænder på forskellige området). 

Vores cafe er et væsentligt element i klublivet, og den har de seneste år ført en ret omtumlet tilværelse. 

Når man kigger rundt i andre klubber, er vores situation faktisk ikke usædvanlig – det er mere reglen end 

undtagelsen, at forpagterne af restaurant/cafe udskiftes med jævne mellemrum. Det er naturligvis ikke 

noget, vi stræber efter, og vi håber meget, at Carina efter nogle startvanskeligheder nu er kommet så godt i 

gang i klubben, at vi kan se frem mod en årrække med ro på denne front. 
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Økonomisk set er vores golfklub også ved ret så godt helbred. Vi genererer fortsat et ret solidt 

driftsmæssigt overskud, og det har i år – for første gang i en lang årrække – været muligt at undgå at 

foretage en midlertidig forhøjelse af kassekreditten. 

Alt i alt ser jeg som formand med fortrøstning frem mod den kommende sæson i vores golfklub. Der skal i 

sagens natur (som altid) gøres en rekrutteringsmæssig indsats for at kompensere for den uundgåelige 

medlemsafgang, og vi ser også ind i et år, hvor vi skal være påpasselige med økonomien (men det har de 

seneste år vist, at vi er ganske gode til). Men vi ser også ind i et golfår, hvor vores igangværende 

afvandingsprojekt skal vise sin værdi – og jeg håber meget, at svanens vinterophold på fairway på hul 1 er 

historie – den kommer forhåbentlig til at finde sig et andet vinterdomicil. 

Per Klinggaard 

Formand 

 info@skovbogolfklub.dk 
                                     

SEKRETARIAT:                                                                                                                                    

 

Der er åbent for personlig henvendelse mandag – torsdag fra 8-12.                                                             

Telefonerne er åbne alle hverdage fra 8-16.  

Lige nu betjenes kontoret af bestyrelsesmedlemmer. 

 

Tlf. 70 20 02 82 eller info@skovbogolfklub.dk 

Kasserer:                                                                                                                                                       Finn Nøhr 

 
Nyt fra kassereren 
 
Økonomi 
 
Vores kassekredit er forbedret i forhold til sidste år med ca. 500.000 når jeg renser for forudbetalt 
kontingent i 2023. Der var træk på 3,222 mill. kr. ved udgangen af oktober. 
 
Råbalance pr. 1. november 2024 ser således ud: 
 
Navn Budget 2024 2024 ÅTD 2023 ÅTD 

Indtægter:  Pr. 31.10.24 Pr. 31.10.24 

Kontingenter 4.539.960,00 4.163.530,00 4.157.598,54 

Bane indtægter  1.353.000,00 1.038.669,40 937.703,00 

Reklameindtægter 153.600,00 198.789,06 156.543,20 

Andre Indtægter 324.000,00 310.151,51 291.120,08 

Cafeteria 47.500,00 51.288,56 54.610,03 

Offentlige tilskud 5.000,00 0,00 0,00 

Konvertering obligationer 0,00 0,00 0,00 

mailto:info@skovbogolfklub.dk
mailto:info@skovbogolfklub.dk
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Indtægter i alt 6.423.060,00 5.762.428,53 5.597.574,85 

Omkostninger:      

Medlemsaktiviteter -359.000,00 -286.891,41 -280.788,22 

Lokaleomkostninger -556.000,00 -525.975,93 -437.107,43 

Bane -195.000,00 -133.681,89 -141.731,32 

Driftsmateriel -656.890,00 -381.385,74 -401.462,87 

Rep- & vedligehold -465.000,00 -300.351,91 -365.813,87 

Personaleomkostninger -2.563.496,77 -1.869.077,02 -2.541.783,19 

Administrationsomkostninger -305.000,00 -281.844,82 -270.659,63 

Afskrivninger -430.000,00 0,00 0,00 

Renteudgifter -516.000,00 -379.050,44 -272.429,71 

Omkostninger i alt -5.616.386,77 -4.172.114,91 -4.733.201,62 

Driftsresultat før afskrivninger 806.673,23 1.590.313,62 864.373,23 
 
Overordnet set er resultatet fint uf uden at være prangende. 
 
Et lille hint, I år betaler vi over 25.000 kr. i gebyrer, denne udgift vil falde væsentligt hvis alle brugte Dankort 
fremfor andre korttyper og Mobile pay ved tilmelding til klubturneringer og lignende. 
 
Kontingent 2025 
 
1. rate at kontingent 2025 bliver opkrævet 1. december.  
Opkrævning for bag skabe vil ske pr. 1. februar mens 2. rate af 2025 kontingent 
bliver opkrævet pr. 1 maj  
 
Lukketider i klubhus og bagrum. 
 
Åbningstider fra 1. december til 1. marts er 06:00 til 18:00.  
Tider for alarm kan ændres hvis der er behov for det.  
 
Finn Nøhr 

Kasserer 

 BANE & KLUBHUS:                                                                                                 Chefgreenkeeper Mads Kragh 

 

Mads Nyhedsbrev, november 2024  
 
Kære alle. 
Normalt er efteråret beriget med tre halvtriste måneder november - november og 
så november…., men jeg syntes nu ikke det er så slemt endda. Banen fremstår 
rimelig tør og temperaturerne har været milde ved os. Det er medvirkende til, vi 
stadig har en rigtig god bane så sent på året. Vi har her midt i november måned 
nogenlunde normale klipperutiner, dog er fairway- og semirough klipningen-
dæmpet lidt. Greens holder vi på med rulning fem gange om ugen og klip de 
sidste to gange - weekend pasning er foreløbig planlagt til november måned med. 
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Greens belønner virkelig indsatsen og er fortsat lynhurtige. Vi har behandlet to gange forebyggende mod 
sneskimmel og vi ligger stadig under norm-forbruget af pesticider. 

Når Mikkel er igennem klippe rutinerne (og blæsning af blade for tiden), så er 
han i gang med bunker planen. Baggrunden for udvælgelsen af de enkelte 
bunkere er, at enten er de meget slidte med slidte kanter eller med meget 
opslået sand i forkant, hvilket ændrer det oprindelige design og ikke mindst 
giver dårligt græs på forkanterne. Andre er bygget så de er direkte farlige at 
passe med maskiner (bunkeren på hul 14. og en på hul 15). Vi har desværre 
haft flere væltningsuheld /ulykker og har nu besluttet, at det skal være slut 
med at sætte helbredet på spil for en bunker-rivning… Det er super flot når 
Mikkel har været over bunkerne og han er godt i gang med renoveringerne.  
Kim er hoppet i sin røde traktor med prikkeren efter og kommer tålmodigt over 
fairways og slidområder med 0,8 km/t.  Til sidst prikkes teesteder og greens, 
når vi har lukket sommerbanen. Hele turen vare godt 6 uger og det er nu andet 
år vores “nye” brugte prikker har kørt fuldstændigt uden drift  stop, siden Peter 
renoverede den fra en temmelig miserabel stand. Prikke “pindene” er massive 
hærdede stål stænger med en diameter på 40 mm og en længde på 45 cm, som 
bliver trykket 23 cm i jorden. Når Kim kommet turen igennem er stængerne 
kun 20-22 cm lange, resten er slidt af.  
Morten har brugt sine timer for længst med fairway klipning, vanding og 
weekend klipninger af greens. Morten holder dog stadig på og afslutter 
sæsonen med den sidste klipning efter Kim har prikket færdig.  
Afvandings projektet går rigtig godt og jeg er ret sikker på vi når helt i mål 
inden for tid og budget. Der kom et kedeligt bump i projektet, da Mogens 
Christiansen lille gravemaskine blev stjålet, da den stod ved udslags huset på 

Driving Range. Mogens og Karin arbejder med deres forsikring og forhåbentlig dækker den. Alternativt har 
vi indlejet en anden lille gravemaskine, som Mogens kører og dækker rørene med. Vi har nu koblet to af de 
tre brønde med “udefra kommende” drænvand på den nye rørledning og vandet 
løber fint ned til fordeler brønden på Par 3 banen. Her kan vi vælge om det 
overskydende vand skal direkte i Møllebækken, eller bruges til vanding - og/eller ikke 
mindst forbedring af oppumpet drænvand fra den resterende del af banen. Det er i 
det oppumpede drænvand fra de lavt liggende moseområder vi har udfordringerne 
med højt indhold af frit jern(som bliver til okker ved iltning) Med den nye rørledning 
kan det rene drænvand hjælpe os med at fortynde det oppumpede drænvand, så det 
bliver nemmere at overholde udledningskravene. Sidst men ikke mindst kan vi så 
bruge vores pumpe-kapacitet på at holde banen tør og spilbar, frem for at pumpe 
naboernes drænvand væk.  Støt meget gerne op om indsamlingen klubben er i gang 
med. 

Vores gamle robot plæneklipper måtte give op ved sin 7. sæsonstart på Driving 
Range, så en ny blev leaset. Den holder Driving Range fint, men vi var blevet sat i 
udsigt, at den også skulle kunne passe Par 3 Banen - det har mildt sagt knebet 
gevaldigt med og vi forhandler pt. med forhandleren om en enten fysisk løsning 
eller økonomisk løsning. Når vi er på Driving Range, så er det jo frivillige som 
samler bolde og derfor ikke muligt at lægge boldsamling i faste rammer ang. 
eventuelle varsling af lukning af DR ved Boldsamling. Det er derfor det virkeligt 
trist, at en frivillig blev ramt af en bold helt ude efter 150 meter skiltet, så hans 
hånd brækkende og ingen ville kendes ved det.  
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Så når der samles bolde - det tager max en time, så hjælp med at tømme bolde over i vaskeren og imens de 
frivillige kører derude, så hold en pause eller lav højst små chip. Alt andet er simpel hen for dårlig stil. Ingen 
er udødelige.  
Vores håb og plan er at holde sommerbanen åben til og med uge 50. Uge 51 skal bruges på at opsætte 
vinterbanen og prikke greens og teesteder. Det er det kommende vejr som kan ændre disse planer, men lad 
os håbe på fortsat mildt vejr.    
Tak til ALLE som hjælper med stort som småt, samt også en stor tak til de (nu) ældre medlemmer som 
startede Skovbo Golfklub. Alder og helbred betyder at den medlemsgruppe nu begynder at melde sig ud - 
stor tak for jeres initiativ, gå på mod og at I har givet os andre muligheden for at drive en  så skøn og dejlig 
klub og bane.  Tak til Erik Kaaber for at være redaktør gennem mange år - det har været en fornøjelse at 
have dig som tovholder i klubben.  
 
Bedste hilsner  
Mads 

 

Nedlæggelse af luftledninger hul 1, 4 og 7 :                                                                         Carsten Iwersen 

 

Pga. af miljøstyrelsens langsommelighed ser tidsplanen pt. sådan ud nu: Der er gravearbejde mellem juli og 

september ’26. Et kvalificeret gæt er nok, at det kommer til at ligge i foråret ’27. (Afkortet svar fra 

Energinet) 

 

Lidt nostalgi:                                       Skovbo Golfklub nyhedsbrev No 3 august 2012                                                       

 

Vildfaren ko mellem hul 1 og 9 ! 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mellem hul 1 og hul 9 har en ko af ubestemmelig race forvildet sig 

ind på golfklubbens areal. Heldigvis for banerne er det en ret 

stilfærdig en af slagsen. Må I alle nyde dette forunderlige naturens 

kunstværk. 
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Elitegolfen i SGK                                                                                                                              Carsten Iwersen                                                                              

 

Damerne i 2 div. blev noget overmatchet i en svær gruppe og måtte rykke ned i kvalrækken. 

Herre 1 var 2 point fra at blive i 5 div.  Men fordi der blev en vacant plads i 5 div. er vi blevet i denne række. 

2 holdet i kvalrækken var tæt på at rykke op. Men måtte se sig forbigået i sidste match. 

Veteranholdet blev en flot toer i puljen og da vi var bedste 2er i alle puljer er vi rykket op i en nyskabt 3. 

div. 

Hvis der er nogle der gerne vil i betragtning til af disse hold og som ikke har fået tilmeldt sig så gør det 

nu! 

Vi vil meget gerne have damer til at deltage, det gør ikke ondt og vi bider heller ikke. 

ci@iwersen1.dk                                                                                                                                                                                                                                                               

 

 Dream Team & Baneudvalg                                                                                                     Flemming  Lehnert                                                                                                

 

 

DreamTeam kører videre hver onsdag med de faste rutiner. Tømning af skraldespande, som er blev lidt 

mindre krævende efter oprettelse af den nye skraldestation. Generelt har folk været flinke til at bruge de 

nye skraldespande. Der bliver samlet bolde hver mandag, onsdag og fredag. 

Teestederne bliver stadig topdresset hver onsdag, ligesom der bliver kørt bunkere.  

Vi sørger også for at rensepladsen bliver rengjort hver onsdag. 

Når vi overgår til vinterbane, vil vi indsamle samtlige strafområdemarkeringer, det være sig både plader og 

pæle og give dem en omgang med maling så de er klar til at sætte ud til foråret når banen igen åbner. Vi 

regner med folk vil acceptere, at der i den tid ikke er markeringer på de huller hvor strafområderne er i spil 

på vinterbanen.  Det gælder jo især søen på vinterbanens hul 1, hul 3 og hul 7. Men lad som om de er der 

og tag drop som sædvanlig. 

DreamTeam vil så holde en velfortjent vinterpause. 

Skulle nogen være interesseret ser vi gerne flere vil deltage i DreamTeam fra forårets start. 

Send en mail til mig på f.lehnert@outlook.dk eller tag fat i mig i klubben og hør nærmere. Vi har det rigtig 

hyggeligt hver onsdag. 

Mvh 

Flemming Lehnert 

 

mailto:ci@iwersen1.dk
mailto:f.lehnert@outlook.dk
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 REGEL-, ETIKETTE- & HANDICAPUDVALG:                                                                                          Jens Bojsen 

  

 Nyheder i handicapsystemet i 2025 

9-hullers og 18-hullers ratings.  
Fra 2025 findes alle ratings som både 18-hullers ratings og 9-hullers ratings – dvs. der vises også 

separate slope-ratings og course-ratings for For-9 og for Bag-9, og slag skal tildeles i henhold til 

dette ved valg af spil af 9-hullers runder. Det betyder også, at man skal vælge om man vil spille 

For-9, Bag-9 eller 18 huller, når man udskriver scorekort ved indcheckning. De nye ratings 

forventes klar til 1/3-2025. 

Ændring i metoden til at opskalere 9-hullers runder og runder, hvor 
ikke alle huller er spillet.  
Processen for beregningen er følgende: 

• Et Handicapresultat for de spillede huller beregnes ved at bruge spillerens faktiske scores og 
rating værdien af de spillede huller. 

• Et Forventet Handicapresultat for de ikke-spillede huller beregnes på baggrund af et givet 

Handicap og en bane af standard sværhedsgrad. Der er udarbejdet tabeller med Forventet 

Handicapresultat for alle handicaps fra 0,0 til 54,0.   

• Handicapresultatet for de spillede huller kombineres med det Forventede Handicapresultat 
for at producere et 18-hullers Handicapresultat. 

Den nye metode giver en mere præcis forudsigelse for, hvad spilleren ville have spillet til på de resterende 

huller ved at anvende et ’’Forventet Handicapresultat’’ i stedet for blot at tildele ”netto par” til alle. 

Heldigvis foregår hele beregningen automatisk i GolfBox som i dag. 

November 2024 
Jens H. Bojsen 
Regel-, Etikette- og Handicapudvalg 
 

  REGIONSGOLF:                                                                                                                            Marinus Nørgaard 

 

Afslutningen for årets regionsgolf turnering er hermed overstået. Jeg synes det er gået meget pænt, der har 

deltaget 9 hold fra klubben og af disse blev 3 hold puljevindere og gik videre til slutspillet, hvor matcherne 

bliver afviklet på neutral bane, superveteran D 1 holdet nåede kvartfinalen hvor det blev til nederlag, Senior 

B holdet nåede semifinale hvor der også blev til nederlag, og endelig spillede superveteran C holdet sig i 

finalen som blev afviklet på Næstved golfbane, men her blev det også til et knebent nederlag.  

Jeg synes det må siges at være et meget flot resultat, som vi har god grund til at være stolte over. 
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Da årets turnering er den sidste hvor jeg har fungeret som klubbens koordinator, vil jeg gerne benytte 

lejligheden til at rette en stor tak til alle som har deltaget på de forskellige hold, og også en stor tak til de 

medlemmer som gennem årene har påtaget sig arbejdet med at være holdkaptajner, hvis ikke disse havde 

påtaget sig dette arbejde har det ikke været muligt at få deltagelsen i denne dejlige turnering til at fungere, 

så det bør påskønnes på bedste vis. 

Arbejdet som koordinator for regionsgolfen overtages fremefter af Henrik Molter. 

De bedste hilsner 

Marinus Nørgaard 

Ungdommen:                                                                                                                                        Redaktøren 

 

 På FaceBook kan I følge Skovbo Juniorgolf 

Støtter ungdommen i Skovbo hver gang du tanker OK-benzin, og husk, deres mobil-telefoni giver også 

ekstra pr. liter der købes, se mere på:                        

https://www.ok.dk/privat/ok-og-sporten/til-klubberne/usaedvanlige-tider-kraever-usaedvanligt-gode-

nyheder?deliveryName=DM2001   

Husk at angive Skovbo Golfklub Ungdom som modtager af bidraget. 

I år er der fra OK udbetalt 6.300,- , selv mindre klubber der har tjent det dobbelte !!  

UNGDOMSUDVALGET 
Allan Kristensen (træner) 
Mobil 21 61 33 90 
 

Begynderudvalget:                                                                                                                           Susanne og Per                                         

  

Begynderklubbens sæson 2024 

Generelt set har året i Begynderklubben været en stor succes med masser af spil og kun en enkelt aflysning 

grundet regnvejr. Vi har fået mange nye medlemmer, som er en styrkelse af grundlaget for den fortsatte 

drift af Skovbo Golfklub. 

I 2024 har vi rekrutteret 42 nye medlemmer - her taler vi om helt nye golfere, og i år har vi haft flere unge 

som er startet op. Det har været hyggeligt. De unge er hurtigt kommet igennem og er så gået videre til 

anden kontingent status og med DGU kort. 

Vi har også haft nogle nye medlemmer med par3 medlemskab, som vi har brugt kræfter på.  

I starten af året stod Begynderklubben for Golfens Dag, hvor vi havde besøg af familier, der ønskede at 

stifte bekendtskab med golfspillet. 

 

https://www.facebook.com/skovbo.juniorgolf/
https://www.ok.dk/privat/ok-og-sporten/til-klubberne/usaedvanlige-tider-kraever-usaedvanligt-gode-nyheder?deliveryName=DM2001
https://www.ok.dk/privat/ok-og-sporten/til-klubberne/usaedvanlige-tider-kraever-usaedvanligt-gode-nyheder?deliveryName=DM2001
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Statustal med spil og antal medlemmer for året 2024 

24 mandage med spil. 

1   mandag aflyst pga. uvejr. 

1   mandag helligdag - intet  spil.  

6   mandage med spisematch på bag 9. 

For 9.  395 deltagere. 

Par 3.  168 deltagere. 

Bag 9.  186 deltagere.  

I ALT 749 deltagere i 2024.  

Vi måtte desværre aflyse den planlagte 

begynder-turnering lørdag den 12. oktober 

grundet for få deltagere. 

Samarbejdet med Allan PRO 

Begynderklubben har også i år haft et tæt og meget fint samarbejde med klubbens træner Allan. Alle nye 

indmeldte har ret hurtigt efter indmeldelsen modtaget 2 x 1 times opstarts undervisning og ved 

overgangen fra prøvemedlemmer til begyndermedlem har de haft mulighed for at booke sig ind på 8 x 

begyndertræning. Alle nye får herved en fin kontakt med Allan og får hurtigt en fornemmelse for golfspillet.    

Vores hjælpere 

Vi har igen i år haft en fast stamme af hjælpere, som tålmodigt er gået med de nye medlemmer. Boldene 

hat været sat op med 3 begynder og en hjælper, og vi har spillet både på par3 banen og for9. 

Jeg vil her benytte lejligheden til at takke de tålmodige hjælpere, der mandag efter mandag har stillet op 

for at introducere og hjælpe de nye golfere, så de fremover kan være en del af Skovbo Golfklub.  

Hyggeligt samvær i caféen 

Mandagene har budt på golf, hygge og samvær med en god og dejlig stemning. Begynderne har fået 

kendskab til andre medlemmer, hvilket giver mulighed for at spille sammen på andre dage end mandage. 

De har fået kendskab til vores klub og er blevet introduceret til de andre klubber i klubben. Mange har efter 

spillet benyttet sig af vores cafe, som i starten af året var lidt kaotisk, men efter Carinas ankomst har vi nydt 

hendes mad. Dejligt med lidt styr på cafeen, og hermed stor ros til Carina - vores nye cafebestyrer.   

Begynderudvalget som har fungeret i år, har sagt ja til at fortsætte i 2025. 

En stor tak endnu en gang til vores hjælpere samt medlemmerne fra Begynderudvalget. 

Per Dreibøl/Susanne Reiff 

Foto: fra Golfens Dag 2024 
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Hole-in-One : 

 

Thomas, hul 6 d. 24. august.    

 

 

 

 

 

                       Claus Ørsnæs, hul 17 d.4. august.  

                     

Send et billede og lidt info til SusanneReiff@outlook.dk , så kommer det med i næste nummer 

 

 

PRO-træning & SPONSOR-UDVALG:                                                                                             Allan Kristensen 

 

 Kære alle       

Nu er min anden sæson i Skovbo Golfklub ved at slutte. Tak til alle, der har gjort brug af mig.                            

I år har jeg lært endnu flere af jer at kende, det har været en stor fornøjelse. 

Min Golffitness er allerede startet op igen, og kan melde udsolgt. Nye hold starter op igen til januar. 

Det er om onsdagen, hvor der er begynderhold kl. 17.30 og øvet hold kl. 18.30. 

Træningen foregår i klubhuset. 

Skriv til mig, hvis du vil med på et hold. pro@skovbogolfklub.dk 

Ønsker du den bedst mulige sæsonstart i 2025, kan jeg udover Golffitness, anbefale dig et 

undervisningsforløb hen over vinteren. 

Det foregår enten i Simgolf Harekær, eller Simgolf Roskilde. 

Du kan købe et værdikort til Gå til Golf indendørs. Der er både mulighed for 6 og 12 gange træning, og du 

vælger selv hvor du ønsker at få undervisningen. 

https://protrainer.golfbox.dk/Player/ValueCards/BuyValueCards 

Der er også mulighed for individuel undervisning. 

mailto:SusanneReiff@outlook.dk
mailto:pro@skovbogolfklub.dk
https://protrainer.golfbox.dk/Player/ValueCards/BuyValueCards
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Julegaveideer: 

Køb et værdikort til undervisning. 

Køb 5 lektioner af 25 minutters varighed, og få 6.  

Du køber det ved at benytte indsatte link. 

https://protrainer.golfbox.dk/Player/ValueCards/BuyValueCards 

Der er flere typer værdikort, du kan give i gave. 

Bliver du træt af den Danske vinter, kan du vælge at tage med mig til Spanien. 

Det er fra den 23/2 – 3/3 – 2025.  

https://golfslag.dk/golfskole-danmark/golfskole-udland 

Jeg har fortsat Drivere, Fairway 

woods, puttere og wedges, til en 

kraftigt nedsat pris. 

Kunne også være en god 

Julegaveide. 

Mange hilsner 

Allan Kristensen 

PGA pro / NLP coach 

pro@skovbogolfklub.dk   21613390 

 

KLUBBER-I-KLUBBEN: 

 

PARMATCHKLUBBEN:  

Parmatchen har i sæsonen haft 7 søndage, hvor af 1 blev aflyst 
grundet vand fra oven i store mængder og i lang tid. 
De 6 andre søndage har vi været beriget med godt vejr og glade 
spillere, og anderledes sjove former for golfspil. 
Tak for jeres opbakning til Parmatchen , i de 10   år vi har kørt det , det 
har været ren fornøjelse fra vores side. 
Så….. vi takker af og håber inderligt at der er en/nogen der har lyst til at 
overtage ”opgaven”, vi vil rigtig gerne være behjælpelige med at 
komme i gang. 

Tak for i år og rigtig glædelig jul til alle, håber vi ses i det nye år. 
Pas på jer selv. 

Claus & Hanne 

 

 

https://protrainer.golfbox.dk/Player/ValueCards/BuyValueCards
https://golfslag.dk/golfskole-danmark/golfskole-udland
mailto:pro@skovbogolfklub.dk
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HERREKLUBBEN: November 2024. 

 

Sikke et år det har været, det startede med vand, mere vand og så lidt mere. 

Men det sluttede med fantastisk vejr, en bane der stod skarpt og mange fik nogle gode scores. 

Det har været travlt i år, vi har startet med en opstarts match og der var også lige en afslutningsmatch. 

Derimellem har vi så haft dette: 

31 Tirsdagsmatcher (4 før opstartsmatchen, på en lidt våd bane) inc. Spisematcher. 

En dejlig weekendtur til Fyn (Næste år bliver det 23-25 maj 2025, vi besøger en bane i Sverige). 

Venskabsmatch imod Sjøbo blev spillet hjemme hvor der deltog 71 spillere og naturligvis vandt vi. 

Så var der også lige Hulspils turneringer (single og par, i A og B række), hulspil er altid en udfordring       . 

Samt Electric og Order of Merit, så over året er der uddelt over 200 gavekort og 202 flasker vin. 

I år har vi også afholdt vi en Sponsormatch, "Støt kuglerne", i starten af sommerferien, med 42 deltagere 

hvor vi indsamlede 20.000 kr. (Tak til Stig, Mads og Palle for deres sponsorater samt alle de der støttede via 

Mobilpay).’I år fik vi afholdt herreklubbens julefrokost/Forsamling d. 8. november, den blev sidst afholdt i 

2019, så kom Corona og siden har det været svært at afholde dette arrangement, men nu er vi i gang igen. 

Ved forsamlingen kom der nogle ændringer i Herreklubbens bestyrelse, Undertegnet trådte tilbage som 

formand og der kom 2 nye medlemmer, dermed ser bestyrelsen således ud: 

Brian Thorvig (Formand) 

Jan Lemming (Turneringer og Golfbox) 

Preben Madsen (tirsdagsmatcher) 

Thomas Tidemann (tirsdagsmatcher Og Weekendtur) 

Henrik Molter (Tirsdagsmatcher) 

Kim Petersen (Tirsdagsmatcher) 

Lars Aalborg (Tirsdagsmatcher) 

Mads Bjørn (Kasser) 

Preben Madsen Eks. Formand. 

DAMEKLUBBEN: 

 

Den 26. juni spillede dameklubben internt Pink Cup, 28 damer stillede op denne onsdag og der er sendt kr. 

18.871,- afsted til Kræftens bekæmpelse. Af dette beløb er der kommet kr. 1.070,- ind via mobilepay. Vi 

takker mange gange dem uden for dameklubben der har bidraget.Den 4. september holdt vi sponsormatch. 

Vi er meget taknemmelige og sætter stor pris på den hjælp vi får fra vores sponsorer, altid hyggeligt og vi 

håber at se dem alle igen i 2025.  
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Årets weekendtur gik til Sverige – hvor vi boede på Sturup 

Airport Hotel. Fredag, den 6. september, mødtes vi i 

Tegelberga Golfklub. Lørdag spillede vi igen Tegelberga.      

Søndag sluttede vi af med at spille en runde på Sjöbo 

Golfklub. 3 fantastiske dage i dejligt selskab og med det 

flotteste vejr. Årets tur i 2025 er ved at blive planlagt og 

mange glæder sig allerede       . 

 

Sidst men ikke mindst har vi fredag d. 15. november afholdt vores julefrokost 

i Cafe Skovbo, med dejlig mad, højt humør, sange, quiz, og banko.  

Næste arrangement i dameklubben er d. 15. januar 2025, hvor vi afholder 

årsmøde, alle er velkomne. 

Alle i Skovbo ønskes en glædelig jul, samt et godt og lykkebringende nytår. 

Marianne Hernov 

Formand 

 
 
SENIORKLUBBEN 
 
2. halvdel af sæsonen bød på turen d. 22 august til vores venskabsklub Trelleborg, der var desværre kun 27 
deltagere fra Skovbo, det er gået lidt ned ad bakke med deltagelse i vores besøg ude hos                             
venskabsklubberne, hvad årsagen så end er ! 
Vi fik som nævnt sidste gang tilbudt en ny runde på Møn Golfresort d. 12. september, og med et par 
udskiftninger var vi igen 28 der fik en noget bedre oplevelse på banen, og endnu engang fik serveret flotte 
stykker smørrebrød som afslutning. 
D. 24. oktober afholdt vi spisematch og årsmøde med 60 deltagere. Efter matchen havde Carina en pæn 
buffet til os inden årsmødet hvor John Mosegaard igen blev valgt til ordstyrer, der var nu ikke de store 
problemer. Finn Marcussen og Per Bargmann blev genvalgt og regnskabet blev godkendt.  
Søren M. Hansen havde et forslag om at inddrage Par3-banen i vores spil, det bliver undersøgt da der et 
ting omkring P3-medlemsskaber og DGU der skal afklares. 
I forbindelse med årsmødet blev næste års seniortur afsløret, den kommer til at gå til Lolland/Falster og 
som sædvanligt var der run på tilmeldingerne, efter 2 døgn var 56 af de 60 pladser afsat. 

Til slut var der blomster til Kirsten Berg for sit arbejde i Seniorklubben da hun var formand, Kirsten stopper i 
SGK ved årets udgang. 
 
Næste arrangement er julespisematchen d. 12. december. 

På Seniorklubbens bestyrelsens vegne, Erik K.     
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 SPONSORER: 

      

 Der er også plads til Jeres annonce i Nyhedsbrevet ! 

Kontakt Allan Kristensen Mobil 21 61 33 90   pro@skovbogolfklub.dk 

 

Kære sponsorer, nye såvel som gamle, tak for jeres støtte 

til Skovbo Golfklub. I er guld værd for klubben. 

 

Brdr. K. Hansen A/S 

Brunsgaard A/S 

Dansk Sikkerhedsmakulering 

Højelse Vinkælder & 

Selskabslokale 

Jens Folmer Olsen 

Jyske Bank 

Kop & Kande Borup 

Lytje Kjærs Maskinstation 

 

 

 

 

 

LS - Isolering 

MaxxCAM Solutions Aps 

Mølbak VVS & Energiteknik A/S 

Nordic Golfers.com 

OK Benzin & Mobiltelefoni 

Royal Unibrew 

Sønderup Revisorer I/S 

TLP Golf  

 

Er det her du skal have en plads 
næste gang  !!!! 

 

 

THAT’S ALL  FOLKS -  det har været en fornøjelse at redigere vores Nyhedsbrev  -   Hilsen Erik Kaaber 

 

tel:+45%2021%2061%2033%2090
mailto:pro@skovbogolfklub.dk
http://skovbogolfklub.dk/pages/webside.asp?articleGuid=302973
http://www.skovbogolfklub.dk/pages/webside.asp?articleGuid=236266
http://www.skovbogolfklub.dk/pages/webside.asp?articleGuid=213168
http://www.skovbogolfklub.dk/pages/webside.asp?articleGuid=236018
http://skovbogolfklub.dk/pages/webside.asp?articleGuid=249602
http://www.skovbogolfklub.dk/pages/webside.asp?articleGuid=268275
http://www.skovbogolfklub.dk/pages/webside.asp?articleGuid=263430

